

目 次

物理科学及其交叉领域的应用

- 供应链库存预测误差对系统稳定性的影响 何红弟, 王 越(327)
行人的集团行为对通道交通的影响 宁宏新, 施 映, 章一才, 等(333)
相互拖拽对爆炸式同步的影响 章一才, 郭 言, 施 映, 等(340)
对次近邻单向耦合振子的同步研究 施 映, 薛 郁, 郭 言, 等(344)
考虑延迟效应的交通流宏观流体力学模型 郭 言, 施 映, 章一才, 等(349)
过渡金属元素 X(X=Ni, Ti, V)掺杂对 Mg₁₇Al₁₂合金结构的影响
..... 张子艳, 孙珍珍, 罗红整, 等(356)
Sn-Sb-Te 三元合金相图 200℃等温截面 徐飞飞, 张 凡, 袁驰文, 等(361)
退火条件对 6016 铝合金硬度和蠕变性能的影响 韦文旺, 姚 佩, 赵永兴, 等(366)
广西北部湾河口及海湾沉积物中¹³⁷Cs 含量分析 胡金君, 王慧娟, 何正中, 等(371)

生物工程技术

- 促进剂对木耳液体发酵生产的影响 武志超, 杨欢东, 何杜鹃, 等(376)
亚硝酸盐急性胁迫对拟穴青蟹相关免疫指标的影响 赵艳飞, 宋志飞, 王贤丰, 等(382)
流水养殖条件下养殖密度对俄罗斯鲟幼鱼非特异性免疫的影响
..... 宋志飞, 温海深, 赵艳飞, 等(389)
窿缘桉叶和果实挥发性成分分析 高 璇, 屈 恋, 赖 芳, 等(396)
超声波协同酶法提取菝葜中总黄酮工艺参数优化 曾承露, 陈慈航, 黄庶识, 等(401)
中草药提取物体外止血效果评价模型 宋 瑾, 周利琴, 林钻煌, 等(407)
聚葡萄糖对酸水牛奶贮藏品质的影响 黄 丽, 莫绘平, 李 玲, 等(413)
海产刚毛藻科的形态分类与分子系统发育学研究进展 代 岳, 丁兰平, 黄冰心, 等(419)

投稿指南 (370)
CNKI 推出《中国高被引图书年报》 (426)

本期责任编辑:陆 雁 米慧芝 尹 阖

英文审读:高 雪 编务:李智娟

CONTENTS

Physical Sciences and Its Cross-domain Applications

- Study of Predicted Error on Stability for Linear Supply Chain HE Hongdi, WANG Yue (327)
Study on the Group Behavior of Pedestrian in a Channel NING Hongxin, SHI Ying, ZHANG Yicai, et al. (333)
Effects of Mutual Entrainment on Explosive Synchronization ZHANG Yicai, GUO Yan, SHI Ying, et al. (340)
Study on Synchronization of Next-Nearest-Neighbor Oscillators with Unidirectional Coupling SHI Ying, XUE Yu, GUO Yan, et al. (344)
Macroscopic Hydrodynamic Model of Traffic Flow Considering Delay Effect GUO Yan, SHI Ying, ZHANG Yicai, et al. (349)
Effect of Transition Metal X (X=Ni, Ti, V) Doping on Mg₁₇Al₁₂ Alloy ZHANG Ziyan, SUN Zhenzhen, LUO Hongzheng, et al. (356)
Isothermal Section of Sn-Sb-Te Ternary System at 200°C XU Feifei, ZHANG Fan, YUAN Chiwen, et al. (361)
Effects of Different Annealing Conditions on the Hardness and Creep Behavior of 6016 Aluminum Alloys WEI Wenwang, YAO Pei, ZHAO Yongxing, et al. (366)
¹³⁷Cs Analysis in the Estuary and Coastal Sediment in Beibu Gulf HU Jinjun, WANG Huijuan, HE Zhengzhong, et al. (371)

Bioengineering Technology

- Effect of Stimulators on the Liquid Fermentation of *Auricularia auricula* WU Zhichao, YANG Huandong, HE Dujuan, et al. (376)
Effects of Acute Nitrite Exposure on Immunity Indicators in *Scylla paramamosain* ZHAO Yanfei, SONG Zhifei, WANG Xianfeng, et al. (382)
Effect of Stocking Density on the Non-Specific Immune Functions of Juvenile Russian Sturgeon (*Acipenser gueldenstaedti*) in Flowing Water Cultivation SONG Zhifei, WEN Haishen, ZHAO Yanfei, et al. (389)
Determination of Volatile Constituents in Leaves and Fruits of *Eucalyptus exserta* GAO Xuan, QU Lian, LAI Fang, et al. (396)
Optimizing of Ultrasonic Assisted Enzymatic Extraction of Total Flavonoids from *Smilax china* ZENG Chenglu, CHEN Cihang, HUANG Shushi, et al. (401)
Establishment and Application of the Model of External Hemostatic of Herb SONG Jin, ZHOU Liqin, LIN Zuanhuang, et al. (407)
Study on Changes of Quality of Polydextrose Buffalo Milk Yogurt in Storage HUANG Li, MO Huiiping, LI Ling, et al. (413)
Recent Advances in Morphological Taxonomy and Molecular Phylogeny of Marine Green Algal Family Cladophoraceae DAI Yue, DING Lanping, HUANG Bingxin, et al. (419)

主 编:黄日波

Chief Editor: Huang Ribo

副主编:钟会超 何求 陈波

Associate Editors: Zhong Huichao He Qiu Chen Bo

编辑部主任:黎贞崇

Director of Editorial Office: Li Zhenchong

编 辑:尹闯 陆雁 米慧芝 陈小玲 竺利波 黎贞崇

Editors: Yin Chuang Lu Yan Mi Huizhi Chen Xiaoling Zhu Libo Li Zhenchong

编委(兼栏目主编,按姓氏笔画顺序排列):

Members of Editorial Board(Doubles as Editors-in-Chief, the Order of Names is According to Alphabetical Order):

丁兰平 Ding Lanping	牛建峰 Niu Jianfeng	韦宇拓 Wei Yutuo	刘布鸣 Liu Buming
吴光 Wu Guang	何求 He Qiu	陈波 Chen Bo	陈武华 Chen Wuhua
何宜军 He Yijun	李宝泉 Li Baoquan	李陶深 Li Taoshen	范航清 Fan Hangqing
罗海鹏 Luo Haipeng	钟会超 Zhong Huichao	郭进 Guo Jin	高英俊 Gao Yingjun
梁达奉 Liang Dafeng	黄日波 Huang Ribo	黄庶识 Huang Shushi	温远光 Wen Yuanguang
童张法 Tong Zhangfa	简金宝 Jian Jinbao	缪剑华 Miao Jianhua	黎贞崇 Li Zhenchong
Guoping Zhou(USA)	George A. Stanciu(Romania)		

广 西 科 学 GUANGXI KEXUE

2017 年 8 月 第 24 卷 第 4 期 Vol. 24 No. 4 August 2017

主管单位:广西壮族自治区科学技术厅

Supervised by Department of Science and Technology of Guangxi Zhuang Autonomous Region

主办单位:广西科学院、广西壮族自治区科学技术协会

Sponsored by Guangxi Academy of Sciences, Association for Science and Technology of Guangxi Zhuang Autonomous Region

协办单位:广西壮族自治区计算中心

Co-sponsored by Computing Center of Guangxi Zhuang Autonomous Region

编辑出版:《广西科学》编辑部[广西南宁市大岭路 98 号 530007 电话:(0771)2503923,2503999 传真:(0771)2503923]

Edited & Published by the Editorial Office of *Guangxi Sciences*. Add: 98, Dalinglu, Nanning, Guangxi, 530007, China.

Telephone:(0771)2503923,2503999; Fax:(0771)2503923; E-mail:gxxxbjb@vip.126.com

网址 Web Site:<http://gxkk.cbpt.cnki.net/>

印 刷:广西瑞丰印务有限公司

Printed by Guangxi Rui Feng Printing Co., Ltd

国内发行:广西科学编辑部

Domestic Distributed by the Editorial Office of *Guangxi Sciences*

海外发行:中国出版对外贸易总公司(北京 782 信箱)

Overseas Distributed by China National Publishing Industry Trading Corporation(P.O.Box 782, Beijing, China)

刊 期:1994 年创刊,双月刊,2 月、4 月、6 月、8 月、10 月、12 月出版。

Periodical: Started in 1994, Bimonthly, Issued in February, April, June, August, October and December.

刊 号:ISSN 1005-9164
CN 45-1206/G3

国内定价:10.00 元